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BESTUUR
Algemeen 
Met dit jaaroverzicht kijken we als bestuur van de Belangenvereniging
Haagwegkwartier terug op een jaar met fijne ontmoetingen,
betrokkenheid en waardevolle initiatieven. Het bestuur, bestaande uit
bevlogen leden, heeft zich met enthousiasme ingezet voor onze buurt.
In dit verslag nemen we u mee door de hoogtepunten en bijzondere
gebeurtenissen van 2024. 
 
Samenstelling bestuur
Aan het eind van 2024 bestond het bestuur uit zes leden en een
aspirant-lid: 

Mirjam de Vreede, voorzitter 
Alex Deutz, penningmeester 
Florence Gaillard, secretaris 
Brit van Ooijen, algemeen lid 
Petra van Rijn, algemeen lid 
Michiel Barendse, algemeen lid 
Lucie Vollebregt, aspirant-lid  

 
Alex Deutz legt na twee termijnen als penningmeester zijn functie neer
in maart 2025. We zijn derhalve op zoek naar een nieuwe
penningmeester die het bestuur wil versterken. Brit van Ooijen is in
2024 naar een andere gemeente verhuisd en stopt dus ook met haar
bestuursactiviteiten. Lucie Vollebregt heeft zich in november 2024
gemeld als aspirant-lid. Het bestuur heeft vanaf november 2024 in deze
nieuwe samenstelling vergaderd met de intentie om Lucie tijdens de
ALV van maart 2025 voor te stellen aan de leden.
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In 2024 vergaderde het bestuur zeven keer. 
Voorbereiding Algemene Ledenvergadering. Deze ALV vond
plaats op maandag 12 maart 2024. Naast het bestuur waren er
15 leden aanwezig. De voorbereiding bestond uit: 

Opstellen financieel jaaroverzicht 
Opstellen begroting 
Opstellen jaarverslag 
Overleg met de kascommissie 

Met de voor Leiden Zuid-West aangestelde gemeentelijke
wijkregisseur is meerdere malen overleg geweest. Het betrof
vooral lopende zaken in de buurt en met name
verkeersproblematiek. 
We hebben een subsidie voor 2024 ontvangen van de
gemeente. Vanwege deze subsidie werd in de ALV besloten om
het lopende jaar geen ledencontributie te heffen omdat er
voldoende geld in kas was. 



SPEERPUNTEN
Informatie en communicatie 

Relevante informatie vergaren en delen met (nieuwe) wijkbewoners over
wat er in de buurt plaatsvindt. 
Relevante informatie vanuit de gemeente en andere organisaties delen
met bewoners van het Haagwegkwartier.
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Ontmoeting en verbinding
Naast belangenbehartiging richting gemeente en andere organisaties blijft
ons doel om mensen bij elkaar te brengen waardoor ze buren en
wijkbewoners leren kennen en met elkaar kunnen uitwisselen hoe de buurt
nog leefbaarder en gezelliger kan worden. Ook horen we op deze
bijeenkomsten wat er leeft in de wijk. Vanuit dit oogpunt hebben we in 2024
een aantal activiteiten voor de buurtbewoners georganiseerd. 

Een website met relevante informatie is een
belangrijk medium om te informeren, maar
ook om te verbinden en te zorgen dat
bewoners zich onderdeel voelen van onze wijk.
Petra van Rijn schrijft en plaatst namens het
bestuur als webmaster van
www.haagwegkwartier.nl informatie, zoals
nieuws, praktische wetenswaardigheden over
de buurt en de geschiedenis van onze wijk met
mooie illustraties en interviews van oude
bewoners. Ook zijn er op de website veel
handige actuele links te vinden. Relevant
actueel nieuws over onze wijk wordt via e-mail
aan leden en ons Instagramaccount
(#Haagwegkwartier) gedeeld
 

http://www.haagwegkwartier.nl/


In januari organiseerden we een winterse burenbijeenkomst ‘Praatje
met poffertjes’ op het binnenterrein van De Nijverheid. 
Eind april organiseerden we een feestelijke en drukbezochte
bijeenkomst in speeltuin Westerkwartier ter gelegenheid van de
Koninklijke Onderscheiding van speeltuinvoorzitter Dick van der
Weijden. Het bestuur was initiatiefnemer en mede aanvrager van deze
onderscheiding en was ook aanwezig bij de uitreiking van het lintje.
Op een regenachtige avond in mei ging stadshistoricus Cor Smit vele
mensen voor als gids op een historische wandeling door onze wijk
(foto).
In oktober organiseerden we in samenwerking met Energiek Leiden
een inspiratie avond over energietransitie waarbij ook concrete tips
werden gedeeld over energiebesparing op korte termijn. Vanuit de
aanwezigen hebben twee mensen zich aangemeld om samen met
bewoners van andere wijken te onderzoeken hoe de energie- en
warmtevoorziening in de toekomst optimaal kan worden vormgegeven.
In november hebben we met buurtbewoners de nieuwe sporthal 1574
bezocht. 
In december organiseerden we een muzikale winterbijeenkomst in
speeltuin Westerkwartier onder her motto ‘‘Brullen met de buren’.
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We hadden in 2024 regelmatig contact met
andere wijkverenigingen en zijn in oktober met
een aantal buurtbewoners aan de overkant van de
Rijn op bezoek geweest bij roeivereniging KSRV
Njord. Daar werden we bijgepraat over
toekomstige verbouwplannen en mogelijk
daarmee samenhangende overlast voor onze wijk.

Communicatie van activiteiten:
De door ons georganiseerde activiteiten zijn
bekendgemaakt door e-mails aan de leden,
berichten op Instagram en Nexdoor. Omdat het
aantal leden dat op de e-maillijst staat nog niet zo
groot is, wordt er door het bestuur een aantal
malen per jaar een flyer gemaakt met de
activiteiten. Deze flyer wordt huis-aan-huis
verspreid door het bestuur. 

In 2025 willen we weer we weer regelmatig
activiteiten organiseren en staan we open voor
suggesties uit de buurt.



LEEFBAARHEID

Tijdens de ALV in maart hebben 2 buurtbewoners een oproep
gedaan voor nieuwe activiteiten:

Hajo Feitsma is met een groepje vrijwilligers begonnen met het
onderzoeken van de mogelijkheden om een ‘voedselbos’ in de
wijk te realiseren. 
Tomas Blansjaar heeft uitgezocht hoe voorkomen kan worden
dat meeuwen nesten bouwen op onze (platte) daken. Hij heeft
met een paar buren de (platte) daken in de gaten gehouden in
het voorjaar en ze schoon en dus onaantrekkelijk voor
nestelende meeuwen gehouden waardoor er dit jaar veel minder
overlast door meeuwen werd ervaren.

Vanuit het bestuur is er bij wethouder en ambtenaren in de
afgelopen twee jaar regelmatig aangedrongen op verlaging van de
snelheid op een deel van de Haagweg vanwege veiligheid en
leefbaarheid. We waren dan ook blij verrast met het nieuws in
december dat ook de gemeente tot de conclusie is gekomen dat 30
km/u wenselijker is. Deze snelheidsverlaging wordt in de komende
tijd doorgevoerd, zo belooft de gemeente. Wel is door het bestuur
gevraagd om de veiligheid/zichtbaarheid van overstekende
voetgangers op het zebrapad op de Haagweg te optimaliseren door
bijvoorbeeld verlichting van of signalering op het zebrapad aan te
brengen. 
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